
 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 28/08-23 kl. 19.00 
 
1. Referater 

1.1 Godkendelse af referat fra 26. juni 2023. 
Referatet blev godkendt. 

 
2. Afdelingssager. 

2.1 Nyt skilt v/indkørsel. 
Skiltet var ødelagt, muligvis en påkørsel, men da der ikke er nogen der har bekendt kulør, har 
vi været nødt til at sætte et nyt op, som afdelingen betaler for. 
 
2.2 Nye gardiner til fælleshuset. 
Erika har været hos  

• Gardin Lis og fået et tilbud på 36.000 kr. inkl. moms og montering. 

• Garant og fået et tilbud på 28.825 kr. inkl. moms og montering. 
Bestyrelsen venter med at træffe beslutningen, indtil der er kommet nye vinduer i fælleshuset. 
 
2.3 Tøjcentral. 
Der kommer rigtig meget tøj. Især i weekenden. 
Overskudstøj skal køres til genbrugscontaineren en gang om måneden. 

 
2.4 Henvendelse om investering i en trækvogn. 
Bestyrelsen har diskuteret det og vurderer ikke, at der p.t. er et stort behov for en trækvogn. 
Der henvises til, at man kan låne en sækkevogn hos gårdmændene. 
 
2.5 Beretning. 
Vicky forbereder beretningen til beboermødet. Bestyrelsen er blevet spurgt, om der er særlig 
ting, der skal huskes. Det var der ikke umiddelbart.  
 
2.6 Bestyrelsens forslag til beboermøde. 
Jesper fra AlmenBo har udarbejdet et forslag til etablering af el-ladestander, som skal 
præsenteres til beboermødet. 
Desuden et forslag om installering af en kalkfjerner på afdelingens hovedvandrør. 
 
2.7 Tilmeldinger til beboermøde. 
Vicky har modtaget nogle enkelte tilmeldinger.  
Den endelige dagsorden er blevet sendt ud i dag. 
Bestyrelsen er automatisk tilmeldt. 
 
2.8 Sidste tilrettelæggelse af beboermøde. 
Indkøb til beboermøde. Erika køber mad og drikkevarer, og Mikkel hjælper med at afhente. 
Freddy fra nr. 80 har givet tilsagn om at være dirigent. 
Bestyrelsen mødes kl. 18.30 i Fælleshuset. 
 

 
3. Nyt fra AlmenBo. 
 

3.1 Indflytninger 01/08, 15/08 og 01/09-23. Der er nye indflytninger på disse datoer. 
 
 

4. Evt./Næste møde 
 

4.1. Næste møde d. 25. september 2023 kl. 19.00 
 

• Helene foreslår, at der også etableres affaldssortering i vaskehuset. 



 

 

• Helene bemærker, at der er meget ukrudt i afdelingen. Erika fortæller, at der er taget 
hånd om det. Vores gårdmand har haft en snak med gartnerfirmaet om, hvordan vi 
ønsker arbejdet udført fremover. 

• PS vedr. trampoliner: Hvis der kommer mange klager, kan boligforeningen lave et 
generelt forbud. 


